
Izvještaj pripreme Petrčane 2018. 

 

U periodu do 2. – 8. 4. 2018. Održane su druge pripreme i okupljanje reprezentacije ove sezone u 

Petrčanima u kompleksu Falkensteriner. Treninzi su održani po planu izbornika Ivezića koji je 

ispunjen u cijelosti kod 95 % sudionika priprema. Ove pripreme su zamišljene kao nastavak rada iz 

prošlih s razlikom što su ove pripreme bile kriterijske za ulazak u reprezentaciju za međunarodne 

utrke u ovoj godini. 

Primjetno je poboljšanje razine rada i discipline u odnosu na pripreme u 1. mjesecu gdje su neke 

sankcije iz prošlih kao i strogo postavljeni kriteriji i pravila ponašanja na ovim pripremama dale 

rezultat. Na kraju priprema na osnovu rezultat testiranja iz prošlih i ovih priprema kao i 

prošlogodišnjih rezultata određeni su reprezentativci za točno specificirane međunarodne utrke u 

2018.Načelno je dogovorena i raspodjela trenera koji će pratiti sportaše na određenim 

međunarodnim natjecanjima. 

Što ce tiče nezgode sportaša Mislava Hanze kao što je već rečeno u petak na biciklistički trening sa 

grupom sportaša (mislav,loris i mia)isao je gosp. Barac . Nezgoda se desila tako da je izletjela mačka 

zbog koje je kamion zakočio i Mislav nije uspio kvalitetno reagirati i udario je u kamion. Trener Ivezić 

i ja odvezli smo Mislava  u bolnicu pružena  mu je prva pomoć  utvrdilo se da ima lagano puknuće 

kosti u laktu dobio je longetu a naknadno mu je utvrđeno puknuće nosa . Obavjestili  smo roditelje 

koji su isti dan došli i sutradan odvezli mislava kući. Osobno sam se čuo sa Mislavovim trenerom(prije 

dva tjedna)kojem oporavak ide jako dobro i Mislav već trenira. 

Mislav je vrlo skromnog biciklističkog znanja i kao takav mislim da nema šta tražiti na ovakvim 

pripremama odnosno mislim da ubuduće moramo razdvojiti pripreme i kamp mladih jer u ovom 

obliku se to ne može dovoljno kvalitetno i stručno odraditi. 

Vezano za upit discipline, kako sam već ranije naveo ona je bila na puno višem nivou u odnosu na 

pripreme prošle godine kao i one u Medulinu. Jedini sitan „ekces“ bio je na treningu bicikla u subotu 

između  Paliske i Gregorinića, ali to je nešto što se dešava barem jednom tjedno na nekom treningu 

u kontatnim (loptačkim)sportovima. 

Luka Gregurinić je malo specifičan karakter, ali on nije narušio radnu disciplinu on više radi protiv 

sebe i zato sam zamoljen od strane izbornika da sa njim obavim razgovor na kraju priprema što sam i 

odradio. U dogovoru sa Žicom i Ivezićem ukazao sam mu na neke pogreške u razmišljanjima kako bi 

mu to pomoglo da realizira svoj potencijal. 

Suradnja trenera je bila jako dobra i nadam se da će u budućnosti ići u tom smjeru. 

 

         Aleksandar Tompa 

 


